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WZI-RA.0012.4.3.2013 
Protokół nr 29/13 

z posiedzenia 
Komisji Samorządowo-Organizacyjnej 

i Porządku Publicznego 
z dnia 18 marca 2013 r. 

Ad 1 
Posiedzenie Komisji Samorządowo-Organizacyjnej i Porządku Publicznego otworzył 
Przewodniczący Komisji Pan Grzegorz Marszałek, który powitał członków Komisji oraz 
zaproszonych gości. 
 
Ad 2 
Obecni: 

• Przewodniczący:     Grzegorz Marszałek 
• Członkowie      Zdzisław Kowalczyk 

Kazimierz Musielak 
Kazimiera Puślednik 
Piotr Gorynia 
Jarosław Jędrkowiak 
Mikołaj Rogala 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 
• Starosta Gostyński Robert Marcinkowski, 
• Pan Czesław Włodarczak Powiatowy Lekarz Weterynarii w Gostyniu, 
• Pani Ewa Ulanicka Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Gostyniu, 
• Pan Krzysztof Łoniewski Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w 

Gostyniu , 
• Pani Ewa Misiaczyk inspektor Biura Promocji i Rozwoju Powiatu.  

Podczas stwierdzania quorum nieobecny był radny Pan Jarosław Jędrkowiak i radny Pan 
Kazimierz Musielak. 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad 3 
Przewodniczący Pan Grzegorz Marszałek przedstawił porządek posiedzenia. W wyniku 
głosowania porządek został przyjęty głosami 5 głosów „za”. Nieobecny był radny Pan 
Jarosław Jędrkowiak i radny Pan Kazimierz Musielak. 
 
Ad 4 
Protokół Nr 28/13 z dnia 29 stycznia 2013  r. przyjęto w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 
Nieobecny był radny Pan Jarosław Jędrkowiak i radny Pan Kazimierz Musielak. 
 

Na posiedzenie Komisji przybył radny Pan Jarosław Jędrkowiak 
 
Ad 5a) 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie przyjęcia projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego 
Inspektora Sanitarnego na temat stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej Powiatu 
Gostyńskiego w roku 2012 r.  
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Na posiedzenie Komisji przybył radny Pan Kazimierz Musielak. 
Informację przedstawiła Pani Ewa Ulanicka Dyrektor Państwowej Powiatowej Stacji 
Sanitarno - Epidemiologicznej w Gostyniu. Informacja stanowi załącznik do sprawy nr WO-
RA.0001.4.2013. 
Pani Ewa Ulanicka przedstawiła następujące informacje: 
1) sytuacja epidemiologiczna w zakresie chorób zakaźnych, 
2) jakość wody przeznaczonej do spożycia, 
3) stan sanitarny obiektów użyteczności publicznej i kąpielisk, 
4) stan sanitarny podmiotów wykonujących działalność leczniczą, 
5) warunki sanitarno – higieniczne środowiska pracy, 
6) warunki sanitarne w szkołach i innych placówkach oświatowo – wychowawczych, 
7) stan sanitarny obiektów żywności, żywienia i przedmiotów użytku, 
8) działalność w zakresie oświaty zdrowotnej i promocji zdrowia. 
Lekarz Weterynarii Pan Czesław Włodarczak zapytał, czy są jakieś normy, które 
zobowiązują właścicieli wodociągów do jego oczyszczania.  
Pani Ulanicka wyjaśnił, że nie ma takich przepisów, które by to regulowały. Właściciele 
wodociągów sami sobie ustalają procedury i wiedzą jaką mają jakość wody. Podsumowując 
dodała, że nie ma przepisów, które by obligowały właścicieli wodociągów do jego 
oczyszczania.  
Radny Marszalek zadał pytanie dotyczące kąpieliska, które znajduje się na terenie gminy 
Pogorzela.  
Pani Ulanicka wyjaśniła, że od ubiegłego roku kąpielisko to jest nieczynne.  
Radny Rogala zadał pytanie dotyczące skażonego alkoholu. Zapytał, czy w związku z tym 
były przypadki śmiertelne w powiecie gostyńskim.  
Pani dyrektor wyjaśniła, że przypadków śmiertelnych w naszym powiecie nie odnotowano.  
Przewodniczący Komisji zapytał, czy na terenie powiatu znajdują się firmy, które zajmują się 
utylizacją azbestu.  
Pani Ulanicka wyjaśniła, że jest jedna firma, która zajmuje się rozbiórką azbestu. Dodała, że 
firma ta była w zeszłym roku kontrolowana i spełnia wszystkie potrzebne wymagania do 
realizacji swoich zadań. Wyjaśniła, że do 2032 roku jest czas na to, aby wszystkie elementy 
azbestu zostały usunięte.  
Pan Marszałek zabierając głos zapytał czyim obowiązkiem jest dołączanie karty 
charakterystyki substancji do danego produktu. 
Pani Ulanicka wyjaśniła, że należy to do obowiązków producenta i wraz z towarem powinno 
być dostarczane do sklepu. Dodała, że każdy kupujący jako klient może poprosić o taką 
kartę do wglądu lub kserokopię. Za jakość merytoryczną tej karty nie odpowiada 
sprzedawca.  
Radna Kazimiera Puślednik zadała pytanie dotyczące filtrów z odwróconą osmozą.  
Pani Ulanicka wyjaśniła, że filtry te oceniane są bardzo źle, ponieważ wszystkie minerały są 
z wody wypłukiwane przez te filtry.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego na 
temat stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej Powiatu Gostyńskiego w roku 
2012 r. Komisja zaopiniowała pozytywnie w wyniku głosowania: 6 głosów „za”, 
podczas nieobecności radnego Piotra Goryni.  
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Ad 5b)  
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie przyjęcia rocznego 
sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Gostyniu oraz informacji o 
stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu gostyńskiego za 2012 rok 
Sprawozdanie przedstawił zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Gostyniu Pan Piotr 
Gorynia. Sprawozdanie stanowi załącznik do sprawy nr WO-RA.0001.3.2013. 
Zastępca Komendanta przedstawił następujące informacje: 
1) zagrożenia przestępczością, 
2) zagrożenia w ruchu drogowym, 
3) wnioski z realizacji zadań, 
4) zamierzenia na 2013 r.  
Przewodniczący Komisji Pan Grzegorz Marszałek zapytał o grupę realizacyjną działającą 
przy KPP w Gostyniu. 
Zastępca Komendanta poinformował, że grupa ta jest w tej chwili reaktywowana i w zeszłym 
roku został podpisany rozkaz. Grupa ta będzie działała w ograniczonym składzie. 
Poprzednia grupa liczyła 12 osób, w tej chwili będzie to grupa licząca 5 osób.  
Przewodniczący Komisji zapytał, czy w związku z likwidacją rewirów dzielnicowych są z tego 
tytułu oszczędności finansowe i kadrowe.    
Zastępca poinformował, że rewiry dzielnicowych nie były likwidowane, żeby z tego tytułu 
były oszczędności, ale po to, aby usprawnić działanie. Dodał, że komenda nie oszczędza 
środków na paliwie i dużo więcej policjantów jest w tych rejonach gdzie zlikwidowano rewiry. 
Od tego roku zostały wzmożone służby nocne. Przekłada się to na to, że jest mniej zdarzeń 
mających miejsce w nocy. Podsumowując dodał, że na terenie powiatu gostyńskiego jest 
bezpieczniej, ponieważ policja działa prewencyjnie.  
Radny Rogala zapytał, czy jest duże zapotrzebowanie na nowych aspirantów.  
Zastępca Komendanta wyjaśnił, że liczba policjantów nie jest wystarczająca. Obecnie jest 
15 wakatów. Przyjęcie nowych policjantów zależy od Komendanta Głównego Policji i 
sytuacji w kraju. Dodał, że na bieżąco są przyjmowane nowe osoby.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z 
działalności Komendanta Powiatowego Policji w Gostyniu oraz informacji o stanie 
porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu gostyńskiego za 2012 rok 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w wyniku głosowania: 5 głosów „za”, 1 
wstrzymujący, podczas nieobecności radnego Musielaka.  
 

Posiedzenie Komisji opuścił radny Pan Piotr Gorynia. 
 
Ad 5c)  
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie przyjęcia informacji 
Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Gostyniu o stanie 
bezpieczeństwa na terenie powiatu gostyńskiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej w 
roku 2012 r. 
Informację przedstawił Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gostyniu Pan 
Krzysztof Łoniewski. Informacja stanowi załącznik do sprawy nr WO-RA.0001.1.2013. 
Komendant przedstawił następujące informacje: 
1) analizę sytuacji pożarowej i miejscowych zagrożeń na terenie powiatu gostyńskiego w 
2012 r. w porównaniu z analogicznym okresem 2011. 
2) analizę czynności kontrolno – rozpoznawczych na terenie powiatu gostyńskiego  
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3) aktualny wykaz obiektów wyposażonych w sygnalizację alarmu pożarowego, stałe 
urządzenia gaśnicze oraz obiektów, w których są one wymagane.  
4) zabezpieczenie operacyjne powiatu – wyposażenie w pojazdy i sprzęt ratowniczy KPPSP 
w Gostyniu, 
5) jednostki OSP z terenu powiatu gostyńskiego 
 

Posiedzenie Komisji opuścił radny Pan Jarosław Jędrkowiak. 
Radny Rogala zapytał, jakie są potrzeby jednostki jeżeli chodzi o wyposażenie w sprzęt.  
Komendant wyjaśnił, że zakupiony sprzęt się zużywa a na rynku pojawiają się nowości 
technologiczne. Dodał, że warto co roku dokupować sprzęt, jednak jest on bardzo drogi. 
Wyjaśnił, że zakup np. nowego samochodu to koszt 600 – 700 tys zł.  
 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji Komendanta 
Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Gostyniu o stanie bezpieczeństwa na 
terenie powiatu gostyńskiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej w roku 2012 r. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w wyniku głosowania: 5 głosów „za” podczas 
nieobecności radnego Goryni i radnego Jędrkowiaka.  
 
Ad 5d)  
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji Powiatowego 
Lekarza Weterynarii o stanie bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego powiatu 
gostyńskiego w 2012 r.  
Informację przedstawił Powiatowy Lekarz Weterynarii Pan Czesław Włodarczak. Informacja 
stanowi załącznik do sprawy nr WO-RA.0001.2.2013.  
Pan Włodarczak przedstawił informacje dotyczące: 
1) struktury organizacyjnej inspektoratu, 
2) zadania realizowane przez inspektorat, 
3) chorób  zakaźnych zwierząt (gruźlicy zwierząt, brucelozy, enzootycznej białaczki bydła, 
choroby Aujeszkyego, wścieklizny), 
4) badania zwierząt rzeźnych i mięsa, 
5) nadzoru weterynaryjnego nad zarobkowym przewozem i skupem zwierząt, 
6) zarobkowego wytwarzania, przetwarzania, obrotu i składowania niejadalnych surowców 
zwierzęcych  
7) funkcjonowania schroniska dla zwierząt  
Radny Pan Kazimierz Musielak zapytał o ubój domowy.  
Lekarz Weterynarii poinformował, że pod nadzorem inspekcji weterynaryjnej znajduje się 
ubój zwierząt w gospodarstwach w celu pozyskiwania mięsa na potrzeby własne. W roku 
2012 poddano ubojowi 1822 szt. świń oraz zbadano 430 szt. dzików.  
Radna Kazimiera Puślednik poinformowała, że w powiecie gostyńskim funkcjonuje 
schronisko dla zwierząt. Zauważyła, że na ten cel przekazywane są duże środki finansowe.  
Lekarz Weterynarii wyjaśnił, że schronisko to funkcjonuje zgodnie z zasadami Unii 
Europejskiej.  
Radny Pan Grzegorz Marszałek zapytał  czy na terenie powiatu stosuje się mączkę kostną.  
Lekarz Weterynarii wyjaśnił, że cena mączki kostnej jest bardzo wysoka i rolnikom się to nie 
opłaca.  
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Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji Powiatowego Lekarza 
Weterynarii o stanie bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego powiatu 
gostyńskiego w 2012 r. Komisja zaopiniowała pozytywnie w wyniku głosowania: 5 
głosów „za” podczas nieobecności radnego Goryni i radnego Jędrkowiaka.  
 
Ad 5e) 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie delegowania 
radnych do składu Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 
Przewodniczący Komisji poprosił Panią Ewę Misiaczyk o przedstawienie projektu uchwały. 
Pani Misiaczyk poinformowała, że w związku z rozpoczynającą się II kadencją Powiatowej 
Rady Działalności Pożytku Publicznego oraz uchwałą Nr V/37/11 Rady Powiatu 
Gostyńskiego z dnia 17 lutego 2011 r., w sprawie trybu powołania Powiatowej Rady 
Działalności Pożytku Publicznego §3 ust. 2 pkt 1 zachodzi konieczność delegowania dwóch 
przedstawicieli Rady Powiatu. Delegowanie przedstawicieli Rady Powiatu Gostyńskiego ze 
względu na podjętą uchwałę jest w pełni uzasadnione. Dodała, że w ostatniej kadencji 
odelegowany został z Rady Powiatu Pan Alfred Siama i Pan Ireneusz Lesiński. 
Przewodniczący Komisji zapytał, ile trwa kadencja Powiatowej Rady Działalności Pożytku 
Publicznego.  
Pani Ewa Misiaczy wyjaśniła, że dwa lata. 
Pan Mikołaj Rogala zapytał, ile w powiecie gostyńskim jest organizacji pozarządowych. 
Pani Misiaczyk wyjaśniła, że jest 143 organizacji z tego 70 działających. Dodała, że 
organizacje nie potrafią rozmawiać z biznesem, a biznes nie jest zainteresowany ofertą 
organizacji i należałoby tą sytuację odwrócić.   
Komisja zaproponowała oddelegować do składu Powiatowej Rady Działalności Pożytku 
Publicznego radnego Pana Jerzego Ptaka oraz radnego Pana Alfreda Siamę. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie delegowania radnych do składu Powiatowej 
Rady Działalności Pożytku Publicznego z zaproponowanymi kandydatami Komisja 
zaopiniowała pozytywnie w wyniku głosowania: 5 głosów „za” podczas nieobecności 
radnego Goryni i radnego Jędrkowiaka.  
 
Ad 5f)  
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie delegowanie przedstawiciela 
Powiatu Gostyńskiego do Związku Powiatów Polskich. 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji. Poinformował, że w związku z 
rezygnacją Pana Andrzeja Pospieszyńskiego ze stanowiska Starosty Gostyńskiego 
zachodzi potrzeba wyboru delegata, który będzie reprezentował Powiat Gostyński w 
Związku Powiatów Polskich do końca bieżącej kadencji. W przygotowanym projekcie 
uchwały proponuje się, aby delegatem został Starosta Gostyński Robert Marcinkowski.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie delegowanie przedstawiciela Powiatu 
Gostyńskiego do Związku Powiatów Polskich Komisja zaopiniowała pozytywnie w 
wyniku głosowania: 5 głosów „za” podczas nieobecności radnego Goryni i radnego 
Jędrkowiaka.  
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Ad 5g)  
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu udzielenia poparcia dla obywatelskiego 
projektu ustawy o okręgach sądowych sądów powszechnych oraz o zmianie  ustawy Prawo 
o ustroju sądów powszechnych. 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Pan Grzegorz Marszałek.  
Poinformował, że 31 maja 2012 r. w Kancelarii Sejmu RP zgłoszone zostało utworzenie 
Komitetu Inicjatywy Ustawodawczej wraz z projektem ustawy o okręgach sądowych sądów 
powszechnych oraz o zmianie ustawy Prawo o ustroju sądów powszechnych. Impulsem do 
wystąpienia z inicjatywą ustawodawczą był przygotowywany przez Ministra Sprawiedliwości, 
Jarosława Gowina, projekt rozporządzenia reorganizującego sądy powszechne poprzez 
zniesienie, tj. likwidację niektórych sądów rejonowych. W związku z wejściem w życie 
rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 25 października 2012 r. w sprawie ustalenia 
siedzib i obszarów właściwości sądów apelacyjnych, sądów okręgowych i sądów rejonowych 
z dniem 1 stycznia 2013 r. likwidacji uległ Sąd Rejonowy w Gostyniu, który przekształcony 
został w Zamiejscowy Wydział Sądu Rejonowego w Lesznie. 
Likwidacja Sądu Rejonowego w Gostyniu spotkała się ze stanowczym sprzeciwem 
wyrażonym w stanowisku Rady Powiatu Gostyńskiego z 2 lutego 2012 r. oraz Konwentu 
Starostów Województwa Wielkopolskiego z 19 czerwca 2012 r. Obywatelski projekt ustawy 
wychodzi naprzeciw oczekiwaniom społeczności Powiatu Gostyńskiego, gdyż przywraca 
istnienie Sądu Rejonowego w Gostyniu zgodnie z dotychczasową jego właściwością 
terytorialną, pozostającego w obszarze właściwości Sądu Okręgowego w Poznaniu. 
Poparcie dla obywatelskiego projektu ustawy jest jak najbardziej zasadne ze względu na 
zapewnienie niezależności i niezawisłości sądownictwa oraz zagwarantowanie obywatelom 
powszechnego prawa do sądu. 
 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia poparcia dla obywatelskiego 
projektu ustawy o okręgach sądowych sądów powszechnych oraz o zmianie  ustawy 
Prawo o ustroju sądów powszechnych Komisja zaopiniowała pozytywnie w wyniku 
głosowania: 4 głosy „za”, 1 głos wstrzymujący, podczas nieobecności radnego 
Goryni i radnego Jędrkowiaka.  
 
Ad 5 h) 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie likwidacji Powiatowego Zarządu 
Dróg w Gostyniu. 
Przewodniczący Komisji zabierając głos poinformował, że w sprawie likwidacji PZD było 
zorganizowane spotkanie Zarządu Powiatu z radnymi. Dodał, że te same zadania będą 
realizowane przez mniejszy zespół pracowników. Część z nich będzie zatrudniona 
w Starostwie Powiatowym w Gostyniu, a część otrzyma propozycję zatrudnienia w 
Spółdzielni Socjalnej „Ecoss”. Następnie Przewodniczący Komisji oddał głos Staroście 
Gostyńskiemu.  
Starosta poinformował, że przyczyna likwidacji PZD wynika z uwarunkowań finansowych, 
ponieważ na przestrzeni tych lat wartość subwencji drogowej spadła i to w sposób znaczący. 
Wyjaśnił, że nie może być tak, że skoro subwencja spada, to powiat nie wykonuje żadnych 
działań ekonomicznych. Musimy się dostosować do istniejącej rzeczywistości. Wyjaśnił, że 
dzisiaj mamy możliwość sięgnięcia po dodatkowe środki. Jest możliwość zrobienia tego 
projektu w oparciu o szeroko rozumianą ekonomię społeczną. Dzięki temu, że została 
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utworzona spółdzielnia socjalna i pracownicy PZD znajdą tam zatrudnienie, to dodatkowo 
istnieje możliwość  pozyskania  250 tys zł.  
Radny Rogala zapytał, czy obecni pracownicy Powiatowego Zarządu Dróg automatycznie 
przejdą do spółdzielni socjalnej.  
Członek Zarządu Pan Kazimierz Musielak wyjaśnił, że z tymi pracownikami zostały 
przeprowadzone rozmowy i te osoby, które będą chciały pracować w spółdzielni socjalnej to 
zostaną tam zatrudnione.  
Starosta wyjaśnił, że po symulacji finansowej okazuje się, że około 400 tys zł oszczędności 
jest przewidzianych w skali roku jeżeli chodzi o przeprowadzenie tej całej zmiany i 
zakładamy, że środki te trafią bezpośrednio na drogi w postaci remontów i bieżącego 
utrzymania a także inwestycji. Wyjaśnił, że to nie jest jakaś oszałamiająca kwota i to nie 
poprawi jakości naszych dróg, ponieważ zdajemy sobie sprawę w jakim stanie one są i jakich 
nakładów finansowych jeszcze potrzeba. 
Starosta dodała, że sam koszt utrzymania bazy wynosi około 89 tys zł. Baza ta zostanie 
przekazana spółdzielni socjalnej, która będzie musiała ją utrzymać. Będzie to 
prawdopodobnie na zasadzie umowy dzierżawy za symboliczną stawkę a nie po cenach 
komercyjnych.  
Radny Rogala zapytał, czy Powiat będzie zlecał wykonywanie usług spółdzielni socjalnej.  
Starosta wyjaśnił, że spółdzielnia będzie wykonywała prace zlecone przez Powiat. Stwierdził, 
że spółdzielnia ta musi być również konkurencyjna. Podsumowując wyjaśnił, że likwidatorem 
PZD będzie obecny dyrektor Pan Grzegorz Mayer.   
Radna Pani Kazimiera Puślednik zapytała o kadrę administracyjną.  
Starosta wyjaśnił, że większość pracowników administracyjnych przejdzie do Starostwa 
Powiatowego a jedna osoba odejdzie na emeryturę.  
Pani Kazimiera Puślednik wyraziła pozytywną opinię, co do likwidacji Powiatowego Zarządu 
Dróg.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie likwidacji Powiatowego Zarządu Dróg w 
Gostyniu Komisja zaopiniowała pozytywnie w wyniku głosowania: 4 głosy „za”, przy 1 
głosie wstrzymującym oraz nieobecności radnego Goryni i radnego Jędrkowiaka.  
 
 
Ad 6 
Zapoznanie z projektem stanowiska Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie ewentualnej 
budowy kopalni odkrywkowej węgla brunatnego na terenie Powiatu Gostyńskiego. 
Komisja zapoznała się z projektem stanowiska i nie wniosła uwag.  
 
 
Ad 7 
W punkcie „wolne głosy i wnioski” głos zabrał Przewodniczący Komisji odczytał odpowiedź 
Komisji ds. bezpieczeństwa ruchu drogowego na drogach powiatowych i gminnych na 
terenie Powiatu Gostyńskiego  na wniosek Rady Sołeckiej wsi Kromolice (w załączeniu do 
protokołu). 
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Ad 8 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Grzegorz Marszałek 
podziękował zebranym za przybycie, po czym zamkną posiedzenia komisji. 

 

 
Przewodniczący Komisji 

Samorządowo-Organizacyjnej 
 

         Grzegorz Marszałek 

Protokołowała: Joanna Bilińska 
 

 


